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1Ioan 1: 3-7, -"Dacă zicem că avem părtăşie cu El, şi umblăm în întuneric, minţim şi nu trăim 
adevărul. Dar dacă umblăm în lumină, după cum El Însuş este în lumină, avem părtăşie 

unii cu alţii,  şi sângele Lui Isus Cristos, Fiul Lui,  ne curăţeşte de orice păcat." 
 

Iată ce spune Profetul lui Dumnezeu, despre aceasta: 
    *Este ca şi tânărul cuplu despre care am vorbit. Atunci când s-au căsătorit, aceea nu a fost întregul lucru. Ei nu au 
făcut nimic decât au avut o ceremonie. Slujitorul doar a spus,"Eu vă pronunţ soţ şi soţie". Aceasta nu este terminată 
(încheiată) încă. Ce face El ? El o duce pe ea în casa lui, care el a pregătit-o pentru ea. 
     Acum, mulţi oameni, aici ar putea să nu fie de acord cu mine cu aceasta, dar tu nu trăieşti decât într-o casă din trei 
încăperi (o casă cu trei camere). Oh, tu poate mai ai multe alte camere, (în casă) dar tu cu adevărat nu trăieşti decât în trei 
încăperi. Acelea sânt, bucătăria, camera de zi, şi dormitorul. Tu poţi să mai ai două sau trei dormitoare, şi tu poţi să mai ai 
o bucătărie şi o cameră de servit masa, şi aşa mai departe, dar cu adevărat, real, o persoană trăieşte doar într-o casă cu trei 
încăperi.  Voi locuiţi în trei încăperi chiar şi în trupul vostru: sufletul, trupul şi spiritul (duhul). Dumnezeu trăieşte într-o 
casă cu trei încăperi: Tată, Fiul, şi Duhul Sfânt. Totul este în trei (-uri). 
     Acum, când femeia este adusă, tânăra mireasă, (oh, cum o iubeşte el), dar acum, ei nu sânt cu adevărat într-o părtăşie 
totală încă. Acum primul lucru....Pentru ce este bucătăria? (Ce faci tu în bucătărie?) Este locul unde tu mănânci. Aceea 
este ca şi în  prima încăpere din biserică. Tu mănânci acolo. Tu vii, te aşezi pe un loc în spate, asculţi Cuvântul, şi primul 
lucru pe care îl ştii, tu începi," Oh, Dumnezeule ce bun eşti faţă de mine". Tu Îl accepţi pe El ca şi Salvatorul tău personal, 
prin credinţă tu te apuci de aceea. Apoi tu începi să manânci Cuvântul. Tu începi să simţi că tu L-ai acceptat pe Cristos ca 
şi Salvator personal. Tu începi să te bucuri de Cuvânt, să-ţi facă plăcere, Cuvântul. Acolo unde tu te ridicai şi păşeai afară 
din clădire dacă predicatorul spunea ceva ce nu se potrivea cu tine, ce nu-ţi convenea --nu era bun. Tu te ridicai şi ieşeai 
afară. Dar după ce tu L-ai acceptat odată pe Cristos, tu ai fost separat atunci. Apele prin Cuvântul de separare te separă pe 
tine de gândirea ta rea. (Efeseni 5: 25-27). 
     Apoi, următorul lucru care vine este în camera de zi, unde tu duci pe mica ta mireasă. Ea îşi dă jos vălul ei. Voi 
veniţi puţin mai aproape. Apoi tu faci, tu îţi pui mîinile în jurul ei, vorbeşti cu ea, o îmbrăţişezi.....Aceasta este cum se 
ajunge în părtăşia Domnului Isus. Înainte ca voi să ajungeţi acolo, voi sânteţi separaţi de păcatele voastre. Abia atunci tu 
îmbrăţişezi Evanghelia Domnului. Tu îmbrăţişezi Cuvântul scris. Tu Îl crezi cu toată inima ta. "Dumnezeule, nu contează 
ce vrei Tu ca eu să fac, ceea ce tu ai plănuit în viaţa mea, eu sânt gata acum să o primesc." Aceasta este în camera de zi. 
Apoi, încă tu spui, "Nu este aceasta destul de departe acum?". Nu domnule! Următoarea încăpere este dormitorul. Atunci 
când tu mergi în acest dormitor, atunci, tu vii în părtăşie şi relaţie (intimă). Tu intri într-o relaţie, atunci tu ai o părtăşie 
complectă, deplină, pentru că tu nu poţi avea o părtăşie deplină, până când tu nu ai o relaţie deplină. Oricine ştie aceasta.  
Şi ascultaţi. La fel este şi cu biserica astăzi. Noi avem prea mulţi oameni; noi avem prea mulţi din ei care se ruşinează să 
intre într-o relaţie totală (complectă) cu Dumnezeu, spre o viaţă nouă şi o naştere nouă (din nou). Dacă noi sântem 
Mireasa lui Cristos, atunci de ce noi nu putem intra în relaţie, atunci toată ruşinea şi darea - înapoi şi toate sînt duse de la 
noi ?.Dacă noi venim într-o relaţie apropiată, fiind născuţi din nou, mie nu-mi pasă......Preşedintele Statelor Unite să fie 
stând pe stradă; tu ai putea să strigi Haleluia, Lăudat să fie Domnul. Haleluia". Ţie nu-ţi pasă, pentru că tu eşti intrat  
într-o relaţie. Tu eşti născut din nou. Tu eşti un nou copil. Tu eşti în Gloria Shekinah cu  Dumnezeu, având părtăşie cu 
El. Ceea ce avem nevoie noi astăzi frate, este o închinare sub Sânge, o închinare în relaţie totală (complectă), să murim.  
     Dumnezeu a pus copii Lui aici, atributele Lui, spre a avea părtăşie cu El, prin auzirea Cuvântului Său. 
   *Eu vorbeam cu un remarcabil evanghelist, fratele meu, T.L. Osborn. El a spus, "Eu mă gândeam, Frate Branham, 
despre cum este obiectivul meu, care este salvarea de suflete şi să-mi dau timpul meu pentru salvarea de suflete pentru 
Cristos". A zis, "Apoi s-a întâmplat să mă gândesc, cum este despre dragostea şi devotamentul meu personal pentru 
Cristos?" Cristos îl iubeşte şi pe el deasemenea. El ne iubeşte pe noi. Noi punem mult timp şi lucruri, dar Dumnezeu vrea 
ca noi să venim deoparte, şi doar să stăm jos, să ne închinăm Lui, să vorbim cu El, să tot vorbim. Eu iubesc aceasta. Oh, 
acea dulceaţă. Aceea este cel mai măreţ timp al vieţii vreunui om, doar să stea jos şi să mediteze, să ia totul afară din 
mintea ta. (Ps.73: 28). 
   *Dacă un bărbat sau o femeie a avut vreodată un real gust al părtăşiei Divine cu Cristos, eu mai bine aş avea aceea 
decât toate vacanţele şi lucrurile din lume (Filipeni 2: 1-3). Desigur. Dacă voi vreţi să-mi faceţi (să-mi daţi) o relaxare, 
lăsaţi-mă să  Îl simt pe Cristos. Lăsaţi-mă să vorbesc cu El un pic, şi toată povara mea se duce. Este Toată dusă. Nici...Eu 
mai bine vorbesc cu El, dacât să fac orice ce aş cunoaşte în lume, să am părtăşie cu El. 
    Isus a cerut doar un singur lucru în rugăciunea Lui către Tatăl. Ştiţi voi care a fost acela ? Singurul lucru, după tot 
sacrificiul Său a ceea ce El a făcut aici pe pământ, viaţa care Şi-a dat-o, cărarea pe care a unblat El, El a cerut un singur 
lucru: "Acolo unde sânt Eu, să fie şi ei deasemenea". El a cerut părtăşia noastră. Acela este singurul lucru pe care El l-a 
cerut de la Tatăl în rugăciune: părtăşia veşnică cu voi. Dacă voi vreţi să citiţi aceasta în Ioan.17 cu versul 24....Şi atunci 
cât de mult ar trebui noi să-L dorim?   Acum, ascultaţi, dacă tu eşti cu adevărat născut din Duhul lui Dumnezeu, aceea 



înseamnă totul pentru tine. Aceea nu este o carte de reguli. Tu nu trăieşti prin nici o lege şi aşa mai departe; tu trăieşti prin 
harul lui Dumnezeu, prin Duhul lui Dumnezeu. 
   *Dacă este cineva aici, Doamne, care nu a intrat încă în această măreaţă părtăşie în jurul lui Cristos, noi ne rugăm ca în 
seara aceasta ei să facă acea decizie eternă, să fie umpluţi cu Duhul Sfânt. 
     Fratele Branham a spus: Acesta este un tabernacol deschis. Nu a fost niciodată o denominaţiune, şi Dumnezeu se va 
îngriji să nici nu fie vreodată. Pentru că noi vrem ca acesta să fie un loc unde noi să nu avem nici o lege, dar să fie 
dregoste, nici un crez, doar Cristos, şi nu o carte de texte, ci Biblia. Şi atunci, noi nu avem membri, noi avem părtăşie, 
unul cu altul, pentru toţi oamenii, şi toate denominaţiunile. Fiecare  este  bine  primit  şi  noi  toţi  avem  părtăşie  în  
jurul  Cuvântului  lui Dumnezeu, unde fiecare se poate simţi atât de bine-primit şi confortabil, cât poate el să fie. (2 
Tes.2: 1-2).  
În principiu, noi doar iubim pe Domnul Isus. Şi noi nu suntem un grup scolar de studiu. Noi doar sântem oameni simpli 
care încearcă doar să citească Biblia şi să nu pună nici o interpretare la Ea, în afară doar de ceea ce spune Ea. 
    *De ce spun ei că toţi oamenii trebuie să se închine la Ierusalim? Pentru că acolo este singurul loc un Dumnezeu va 
avea părtăşia cu omul; aceea este sub sângele jertfei. Acela este motivul că ei trebuie să vină la Ierusalim. Dumnezeu nu 
se va întâlni cu omul alt undeva, decât sub Sânge. Cînd tu abandonezi Sângele (laşi la oparte sau renunţi la Sânge), atunci 
locul de întâlnire cu Dumnezeu a fost luat la o parte. Dumnezeu a făcut prima Lui decizie în grădina Edenului, aceea că 
omul se va închina Lui, sub sîngele vărsat al jertfei. Şi atunci, acela este singurul loc unde Dumnezeu se întâlneşte cu 
oamenii; şi acel este singurul loc unde Dumnezeu S-a întâlnit vreodată cu oamenii; şi acela este singurul loc unde El se 
întâlneşte cu oamenii astăzi, şi acela este sub Sângele Jertfei. (Evrei 10: 10-14) 
    *Acum, Israel, când ei veneau în părtăşie cu Dumnezeu, acolo era numai un singur loc de părtăşie cu Dumnezeu, şi 
acela era în cort. În cort, este locul unde mergea jertfa sîngerândă, tot timpul. Dumnezeu nu a promis niciodată să se 
întâlnească cu oamenii în alt loc decât sub sîngele vărsat. Gândiţi-vă la aceasta. Eu vă voi lăsa să mustiţi (de curioşi) un 
minut, acum.  Priviţi. Dumnezeu nu a promis niciodată să întâlnească vre-un om pe baza meritelor lui, pe cât de bun este 
el, sau cât de bună este ea. El nu a promis vreodată să se întâlnească cu ei acolo. Acolo nu este părtăşie cu Dumnezeu, pe 
baza meritelor tale. Singurul loc unde este părtăşie, este sub sângele vărsat. De la Geneza la Apocalipsa, aceasta este 
numai prin Sânge, inlocuitorul nevinovat care acoperă păcatul, pedeapsa păcătosului : numai sângele. 
     Acum, observaţi, repede. Israel a intrat în clădire; ei au vărsat sângele. Şi în această încăpere era singurul loc în care 
Dumnezeu ar întâlni şi ar avea părtăşie cu credinciosul. În clădire era locul unde era sângele vărsat. Mielul murea la altar, 
zilnic. Sângele curgea, şi fumul negru era atârnat deasupra altarului. Şi Dumnezeu nu putea să vadă păcatul, deci oamenii 
veneau sub sânge şi aveau părtăşie. (2 Cronici 6-7)  
    * Şi astăzi noi am încercat organizaţia, noi am încercat denominaţiunea, noi am încercat educaţia, noi am încercat 
relizări ştiinţifice, şi totul, pentru a putea aduce omul într-o unitate pentru părtăşie. Şi a eşuat, fiecare dintre ele. Acum, 
acolo este un loc unde omul se poate întâlni şi să aibă părtăţie cu Dumnezeu, şi părtăţie unii cu alţii. Aceea este sub 
Cruce, când fiecare om acceptă Sângele lui Isus Christos. Mie nu-mi pasă, în toată această ciudăţenie originală, el poate 
încă să atingă şi să-şi pună mâna lui în mâna omului de lângă el şi să-i spună (să-l numească)"frate", când noi ne întâlnim 
la cruce unde Isus a murit.  Noi nu ne putem întâlni ca organizaţie, şi să ne învârtim afară în jurul crezurilor şi lucrurilor 
bisericii. Dar ca fraţi, noi ne putem întâlni sub Sângele Mântuitorului nostru Isus Cristos, şi acolo noi avem lucruri în 
comun. Aceasta este ceea ce are nevoie biserica astăzi, o părtăşie reală sub Sângele  Domnului Isus Cristos, nici moartea 
nu poate s-o umbrescă (s-o întunece). 
       Eu am stat lîngă ei şi i-am urmărit murind cu o strângere rece de mână (dând mîna unul cu altul cu răceală). Eu  
i-am văzut stând acolo şi murind, strigând laude lui Dumnezeu, pentru că ei aveau părtăşie. Ei stiau unde stăteau ei. Oh, 
cum aş putea eu merge prin experienţe de cunoaştere, prin experienţele pe care le-am văzut cu oamenii, cum ei.... 
       Nu încercaţi să ajungeţi la Dumnezeu, în alt fel decât prin părtăţia cu Dumnezeu numai sub Sânge. Aceasta este 
singura cale. Dumnezeu ştie că aceasta este singura cale pe care o va recunoaşte Dumnezeu. Tu trebuie să fii spălat mai 
întâi în apa Cuvântului ( Ioan. 15: 3 ), apoi curăţit prin Sânge, şi apoi intră în Gloria Shekinah, du-te acolo, în părtăşie. 
Atunci  tu  vei  şti unde  stai  tu  ( pe ce stai ). 
     *Acum, după ce acest Duh Sfânt a căzut peste ei, I-a făcut pe ei atât de dulci (la inimă), încât ei au pus totul la 
comun (Fapte 2: 42-47). Este aceea corect? Ei, ei, ce părtăşie.! Noi cântăm acel cântec cîteodată, "Oh, ce părtăşie, oh ce 
bucurie, dragoste divină....." 
     *Dar într-adevăr, real, noi nu ne-am mai văzut niciodată unul pe altul. Aţi ştiut voi asta? Noi nu ne-am văzut 
niciodată unul pe altul. Tu auzi ceva vorbind afară din trupul tău aici, aceea  personifică ceea ce este pe dinăuntru. Deci, 
când noi vorbim unul cu altul, noi de fapt nu vorbim trupului. Ci duhului din interior, dar trupul este cel ce identifică 
duhul care este înăuntru. Şi de aceea, când vorbim unul cu altul, noi repede ne dăm seama  imediat, dacă noi sântem 
Creştini sau nu, pentru că acolo este o părtăşie în duh, şi de acolo vorbim noi. Vedeţi voi, aceea vibrează de la unul la 
altul dacă sântem Creştini sau nu. De aceea, noi nu ne-am văzut niciodată unul pe altul. 
     *În afara porţilor Ierusalimului, El a fost înălţat între cer şi pământ, şi a murit, şi a răscumpărat totul. Şi prin 
sângerare, El a sfinţit o biserică în care El Însuşi să poată să trăiască, şi cu care să aibe părtăşie, şi să comunice, ultima 
(urmă) picătură de părtăşie din gradina Edenului unde Dumnezeu venea jos în fiecare seară, (la) timpul de biserică. 
 
 
Extrase din:        "Apropierea pregătiă de Dumnezeu la părtăşie",Par.40-45, 36 / "Edenul satanei" Pg.13 / "Orbul Bartimeu" (60-0330)  Par.62 
"Părtăşie prin  Răscumpărare" Par.170+203 / "Lucruri care sânt să fie" Par.92 / "A doua Pecete"Pg.177 / 
"Stând în  Spărtură" Par.9+19 / "Acuzaţia"Pg.16-18 / "Dumnezeu ascunzându-Se în Simplicitate"(63-0410E) Par.27 / 
"Paradox" (64- 0206B) Par.274 / "Ce este Duhul Sfânt"Par.107 / "Shalom" (64-0112) Par.6 / "Conferinţa"(60-1125) Par.30 / "Pentru ce a  fost dat Duhul Sfânt" Par.29 /                                                                                                                                                                                                              


